
Invitation to the 17th UN Climate change conference of Youth (COY17)

Dear Sviatoslav Lykhin

With great pleasure, we would like to confirm your participation and invite you to the 17th
United Nations climate change Conference of Youth 17 (COY 17) as a Delegate of
Kyrgyzstan, with COY ID 2022-DLG0417-KGZ002. COY17 is organized by YOUNGO - the
official Youth and Children Constituency of the United Nations Framework Convention on
Climate Change (UNFCCC).

COY17 is scheduled to take place in The Olympic city of youth - Sharm Elsheikh, Egypt, from
the 2nd to the 4th of November 2022.

The Conference of youth represents the most significant youth conference as endorsed by
the United Nations Framework Convention on Climate Change (UNFCCC), and the
presidency of the Conference of Parties (COP27), where young people around the world are
actively engaged in the effort to address climate change, leading and participating in a
multitude of initiatives at the local, sub-national, national, and international levels.

If you indicated that you require a Visa to enter Egypt, you will be receiving an additional
Visa support letter.

In case you have additional questions, reach out to us at gau@coy17eg.com.

Salam and See you in Sharm El-Sheikh,

Let’s Connect for GOALS!

Riham Refaat M.Helmy

Coordinator of Global Affairs - COY17
YOUNGO- Official youth and children constituency of the UNFCCC

mailto:gau@coy17eg.com


 

 

ПРИГЛАШЕНИЕ 

 

Уважаемый г-н Святослав Лыхин, 

 

Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ) GmbH (Германское 

общество по международному сотрудничеству), и Организация по безопасности и 

сотрудничеству в Европе (ОБСЕ) имеют честь пригласить Вас на Региональную 

молодежную конференцию по изменению климата в Центральной Азии, которая 

состоится 24-27 октября 2022 г. в Бишкеке, Кыргызстан. 

Региональная конференция предоставит платформу для повышения осведомленности 

о многочисленных рисках и вызовах, вызванных изменением климата, включая его 

последствия для безопасности в Центральной Азии, для обсуждения роли и участия 

молодежи в их решении, для обмена передовым опытом и извлеченными уроками, а также 

для изучения возможности для сотрудничества, партнерства и создания сети среди молодежи 

для совместного решения данных вызовов. 

В конференции примут участие молодежные активисты, молодые специалисты, 

эксперты и представители соответствующих НПО, работающих в области изменения 

климата, из Казахстана, Кыргызстана, Таджикистана, Туркменистана и Узбекистана, а также 

представители региональных и международных организаций, работающих в области 

изменения климата в регионе. 

Транспортные расходы, проживание и питание за период проведения конференции 

покрывают приглашающие стороны. 

За дополнительной информацией обращаться к:  

Улугбек Нурумбетов по содержательным вопросам – nurumbetov.ipd@gmail.com 

Айжан Осмонова по логистическим вопросам - aizhan.osmonova@giz.de 
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